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OBČINA DESTRNIK 

OBČINSKI SVET 
VINTAROVCI 50 

2253 DESTRNIK 
TRR: 01218-0100016674 

ID za DDV: SI 76286193 
Telefon: 02 7619250        Telefax: 02 7619252            E-Mail: obcina.destrnik@destrnik.si        Matična št.: 5882966           www.destrnik.si 

    

Štev.: 900-14/2015-10R 

Datum: 16. 12. 2015 

Z A P I S N I K 

 

10. redne seje Občinskega sveta Občine Destrnik, ki je bila v petek, dne 11. 12. 2015 ob 16.00 

uri v prostorih Volkmerjevega doma kulture, Janežovski Vrh 44. 

 

Ad. 1.  Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Župan odpre sejo. 

 

Prisotni: Žiga Volgemut, Branko Horvat, Majda Kunčnik, Bojan Potrč, Ivan Zorec, Milan 

Kuri, Robert Arnuš, Urša Zver, Silvester Horvat in Elizabeta Fras. 

 

Upravičeno odstotni:    / 

 

Neupravičeno odsotni: / 

 

Ostali prisotni: Župan -  Vladimir Vindiš, Simona Lacko – predsednica Nadzornega odbora, 

Darinka Ratajc, Sonja Mahorič, Metka Kajzer – občinska uprava. 

 

Župan ugotovi, da je Občinski svet Občine Destrnik (v nadaljevanju: občinski svet) sklepčen.  

 

Ad. 2.  Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje OS 

Župan odpre razpravo. 

 

 Milan Kuri, moje vprašanje se nanaša na zapisnik 5. redne seje OS, ko je ga. Nada Zupanič 

spraševala, zakaj so nastale razlike v proračunu 2015 in sicer je prenos sredstev bil 930.000 

EUR, čeprav vemo da smo najeli kredit v višji višini in ga nismo porabili. Takrat ste dejali, da 

boste podali odgovor, zakaj je do razlike prišlo. Tega odgovora še do sedaj nismo prejeli.  

 

Župan, odgovor bomo pripravili in vam ga posredovali. 

 

Milan Kuri, na prejšnji seji Občinskega sveta, smo pri 6. točki dnevnega reda, naši cerkvi 

dodelili status kulturnega spomenika. Prosil bi, da se zadeva pri tej točki dopolni in bi cerkvi 

podelili status kulturne dediščine. Občinski svet bi pozval, da bi to točko dnevnega reda 

dopolnili in sicer da bi podelili status kulturne dediščine naši cerkvi. 

 

Župan, moj predlog je, da pripravite gradivo za spremembo te točke dnevnega reda in ga 

posredujete občinski upravi in kot takšno gradivo bomo obravnavali na naslednji seji 

Občinskega sveta. 

 

Župan obvesti člane občinskega sveta, da se bo danes glasovanje vršilo z dvigom rok. 

 

Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 
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Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 1 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje zapisnik 9. redne seje Občinskega sveta z dne 12. 11. 

2015 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   

 

Ad 3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Župan poda v obravnavo naslednji dnevni red: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje OS 

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Predlog proračuna Občine Destrnik za leto 2016   

5. Soglasje za oblikovanje skupin pri OŠ Destrnik za šolsko leto 2015/2016 

6. Soglasje h kadrovskem načrtu zaposlenih v vrtcu pri OŠ Destrnik za šolsko leto 

2015/2016 

7. Soglasje k imenovanju direktorice Zdravstvenega doma Ptuj 

8. Soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Knjižnica Ivana Potrča Ptuj 

9. Sklep o nestrinjanju s sprejetim zakonom ZIPRS1617 

10. Pobude in vprašanja 

11. Razno 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker člani Občinskega sveta nimajo pripomb, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 2 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje dnevni red  v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 4. Predlog proračuna Občine Destrnik za leto 2016 

Župan,  Proračun občine Destrnik za leto 2016 je bil v javni razpravi. V odborih in komisijah, 

so ga obravnavali in predlagali spremembe, ki smo jih pri izdelavi končne verzije upoštevali. 

V predvidenem roku ni prispel noben amandma tako, da o amandmajih ni potrebno izvesti 

razprave pred sprejemom Proračuna.   

S predlaganim Proračunom za 2016 želimo ohraniti trenutni tempo razvoja ustvarjanja enakih 

pogojev za življenje in bivanje občanov, pri tem pa upoštevati varčevanje in načrtovana 

sredstva izkoristiti čim bolj učinkovito v našo skupno korist. Za izračun prihodkov občine je 

najpomembnejša povprečnina, ki je trenutno na vrednosti 522 eurov, čeprav vsi vemo, da bi ta 

vrednost morala biti cca 536 eurov, oziroma zakonska 652 evrov 

V času javne razprave so nastale določeni predlogi o spremembah v proračunu Občine 

Destrnik za leto 2016, ki so bili v celoti upoštevani v verziji proračuna o kateri danes 

glasujemo. In sicer so nastale naslednje spremembe: 

 POVEČAJO SE PRIHODKI 

7000 Dohodnina (povišanje zaradi določitve povprečnine, 

     ki bi naj bila 522 EUR)      18.000,00 

7400 Prejeta sredstva iz državnega proračuna  

          (pridobitev investicijskih sredstev za energetsko sanacijo 

           Javnih objektov v lasti Občine)      25.000,00 

      Skupaj:    43.000,00 
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ZMANJŠANJE SREDSTEV NA NASLEDNJIH PRORAČUNSKIH POSTAVKAH: 

 

01073 Zunanje storitve        7.000,00  

01010 Materialni stroški uprave       2.200,00 

01055 Tekoča proračunska rezerva       1.000,00 

08005 Sofinanciranje kulturnih društev (predlog Odbora za šolstvo)  1.800,00 

09017 Ureditev hladilnega sistema v OŠ      35.000,00 

08011 Sofinanciranje Knjižnice Ivana Potrča Ptuj     10.488,00 

      Skupaj:    57.488,00

    

POVEČANJE SREDSTEV NA NASLEDNJIH PRORAČUNSKIH POSTAVKAH: 

01007 Stroški lokalnih volitev (zaradi izvedbe nadomestnih volitev za OS 

                v 3. volilni enoti)     9.200,00 

09010 Štipendiranje študentov (v šolskem letu 2016/2017 bi razpisali  

    eno štipendijo- predlog Odbora za šolstvo)  1.000,00 

08015 Sofinanciranje drugih dejavnosti – razpisi društva (predlog Odbora za 

        Šolstvo)     1.800,00 

01081 Energetska sanacija javnih objektov v lasti Občine Destrnik             70.000,00  

01066 Ustanovitveni stroški podjetja (sredstva za Terme Gaja)   5.000,00 

08013 Vzdrževanje kulturnih spomenikov (sredstva za obnovo cerkve 

          In farofa)     3.000,00 

04006 Vzdrževanje lokalnih cest          5.000,00 

04007 Vzdrževanje javnih poti       5.488,00

     

     Skupaj:               100.488,00  

Po upoštevani spremembah v proračunu Občine Destrnik  so načrtovani prihodki v višini 

3.345.982 eura in sicer: 

prihodki v višini 2.538.034 eurov 

 Zadolževanje ni predvideno 

 Stanje na računu 31.12.2015 v višini 807.948 eurov  

Načrtovani odhodki v višini 3.345.982 eurov in sicer: 

 Odhodki v višini 3.234.648 eurov 

 Dana posojila v višini 5.000 eurov 

 Odplačilo domačega dolga v višini 106.334 eurov 

Razlika med načrtovanimi prihodki in izdatki je nič, kar pomeni, da je predlog proračuna 

občine Destrnik za leto 2016 uravnotežen. 

Ker ni bil vložen noben amandma na podlagi 92. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine 

Destrnik, se o le-teh ne glasuje. Ker je proračun usklajen, danes Občinski svet sprejema 

proračun na podlagi 2. odstavka 94. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Destrnik in 

sicer se sprejme sklep o sprejemu proračuna in s tem je sprejet tudi Odlok o proračunu občine 

za leto 2016. 

 

Bojan Potrč, Odbor za plan in finance je zasedal 2. 12. 2015, na seji smo obravnavali predlog 

proračuna. Na seji smo člani postavljali vprašanja, na katere smo prejeli odgovore s strani 

občinske uprave. Po burni razpravi je bilo ugotovljeno, da je proračun usklajen in da so 

upoštevane vse spremembe, ki so bile predlagane v javni obravnavi. Proračun je živ 

dokument, ki se lahko med letom spreminja. Odbor predlaga Občinskemu svetu, da potrdi 

proračun v predlagani vsebini. 

 

Župan poda na glasovanje naslednje predloge sklepov. 
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Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 3 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme sklep, da se potrdi usklajeni proračun Občine 

Destrnik za leto 2016 in s tem se potrdi Odlok o proračunu Občine Destrnik za leto 2016 v 

predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 9 za, 1 proti 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 4 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine 

Destrnik za leto 2016 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 9 za, 1 proti 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 5 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme Sklep o določitvi skupne vrednoti nepredvidenih 

pravnih poslov, ki niso zajeti v Načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Destrnik za 

leto 2016 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 9 za, 1 proti 

 

Ad. 5. Soglasje za oblikovanje skupin pri OŠ Destrnik za šolsko leto 2015/2016 

Majda Kunčnik, Odbor za šolstvo, kulturo, socialo in društva je na svoji zadnji seji 

obravnaval gradivo, ki je bilo posredovano s strani šole. Sprejeli smo sklep, da imamo od 

1.9.2015 3,5 skupine v našem vrtcu. Od takrat se je povečalo število vpisanih otrok v naš 

vrtec. Zato je predlog, da se skupine povečajo za 0,5 skupine, tako da bi po novem imeli štiri 

skupine s tem, da bi bila ena kombinirana. Zato odbor predlaga Občinskemu svetu, da 

predlagani sklep tudi potrdi. 

 

Župan, kapaciteta otrok v vrtcu je 106, vpisanih jim imamo trenutno 65. Prav je, da vključimo 

čim več otrok v vrtec. Moje mnenje je, da Občinski svet sprejme takšno soglasje in vsak 

zavrnjeni otrok, lahko naredi slabo reklamo za naš vrtec. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Elizabeta Fras, bom glasovala za to točko dnevnega reda, prepričana sem, da je za naš vrtec 

dobro, da se število otrok v vrtcu povečuje. Predlaga pa bi, da v primeru  zaposlitev v vrtcu, 

da bi zaposlovali ljudi iz naše občine. 

 

Ker druge razprave ni bilo, Župan poda na glasovanje naslednji predlog sklepa. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 6 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme Soglasje za oblikovanje skupin v vrtcu pri OŠ Destrnik 

za šolsko leto 2015/2016 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 6. Soglasje h kadrovskem načrtu zaposlenih v vrtcu pri OŠ Destrnik za šolsko leto 

2015/216 

Majda Kunčnik, pri prejšnji točki dnevnega reda smo ugotovili, da se je število otrok v vrtcu 

povečalo. Posledica tega je povečanje oddelka in s tem je nastala potreba po dodatni 

zaposlitvi pomočnice vzgojiteljice. To je strošek za naš proračun, če pa otrok ne bi sprejeli v 

našem vrtcu, bi jih starši lahko vpisali v kakšen vrtec izven naše občine in s tem bi spet nastali 

stroški v našem proračunu. Odbor predlaga Občinskemu svetu, da se kadrovski načrt sprejme 

v predlagani vsebini. 

 



 5 

Župan, ker smo pridobili evropska sredstva, bomo morali podati tudi poročilo o upravičenosti 

pridobljenih sredstev. 

 

Ker ni bilo razprave, je podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 7 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme Soglasje h kadrovskem načrtu zaposlenih v vrtcu pri 

OŠ Destrnik za šolsko leto 2015/2016 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 7. Soglasje k imenovanju direktorice Zdravstvenega doma Ptuj 

Župan, Občina Destrnik je soustanoviteljica Javnega zavoda Zdravstveni dom Ptuj in zato 

moramo podati soglasje k imenovanju direktorja. Kandidatka Metka Petek Uhan izpolnjuje 

pogoje razpisa in že do sedaj je uspešno vodila zdravstveni dom. Zato predlagam Občinskemu 

svetu, da poda soglasje k imenovanju kandidatke Metke Petek Uhan za direktorico zavoda. 

 

Ker ni bilo razprave, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 8 

Občinski svet Občine Destrnik daje soglasje k imenovanje kandidatke Metke Petek Uhan, dr. 

med. spec., za direktorico javnega zavoda Zdravstveni dom Ptuj, za mandat 5 let, ki prične 

teči s 13. 12. 2015. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 8. Soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Knjižnica Ivana Potrča Ptuj 

Župan, kot soustanovitelji zavoda, tudi v tem primeru dajemo soglasje k imenovanju 

direktorja. Prijavljeni kandidat, je že do sedaj opravljal funkcijo direktorja v knjižnici. Zato 

predlagam, da mu podamo pozitivno soglasje. 

 

Ker ni bilo razprave, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 9 

Občinski svet Občine Destrnik daje soglasje k imenovanje mag. Matjaža Neudauerja za 

direktorja javnega zavoda Knjižnica Ivana Potrča Ptuj. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 9. Sklep o nestrinjanju s sprejetim zakonom ZIPRS1617 

Župan, danes so župani vseh podravskih občin pristopili k skupni izjavi, glede na arogantni 

odnos Ministra za finance, da začne g. Cerar postopek o njegovi razrešitvi. Sam minister ima  

poseben odnos do financiranja občin, je enostransko gledanje in to je tudi na nek način 

postopek za ukinitev občin. 17. 12. 2015 bo v Dornavi skupni sestanek Županov in Občinskih 

svetov iz podravskega področja. Na ta dan je v naši šoli dobrodelni koncert in ker je prireditev 

lokalnega pomena, se bomo udeležili prireditve. Danes pa bomo sprejeli sklep o nestrinjanju 

za Zakonom.  

Potrjeno je, da bodo občine v prihodnjem letu prejemale 522 evrov povprečnine. Zahteva 

občin je bila 536 evrov na prebivalca, teh 14 evrov razlike pa v državnem proračunu pomeni 

okoli 28 milijonov evrov. Župani opozarjamo, da se število zakonsko določenih nalog za 

občine neprestano povečuje, povprečnina pa bi morala glede na določeno metodologijo 

znašati že 662 evrov. Na velike nepravilnosti pri financiranju občin je opozorilo tudi računsko 

sodišče, na odločitev ustavnega sodišča občine še čakamo. 

Zakon o financiranju občin namreč v 12. členu določa postopke ter elemente na osnovi katerih 

se vsako leto določa višina sredstev za financiranje zakonskih nalog občin – povprečnine. 
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Navkljub temu, da je to zakonska materija, se višina povprečnine v zadnjem obdobju ne 

določa v skladu z zakonom opredeljeno formulo. Po veljavnih izračunih bi, za kritje zakonsko 

določenih nalog, povprečnina morala biti višja za 25% od tiste, ki so jo občine prejemale v 

prvi polovici tega leta. Višina povprečnine bi morala pokrivati tekoče stroške ter transfere 

občine. To so vsi tisti stroški, ki izhajajo iz nalog, ki jih morajo občine izvajati v skladu s 

sprejeto zakonodajo (financiranje predšolske vzgoje, kulture, zdravstva, šolstva, sociale, ….). 

trditev potrjuje tabela gibanja povprečnine: 

PokritostP/tek.str.            Povprečnina                           Tek.stro./preb. 

2009 – 90%                        538,45                                         598,00 

2010 – 87%                        550,00                                         633,00 

2011 – 84,9%                     554,50                                         652,00 

2012 – 83,53%                  (554,50)543                                 658,00 

2013 – 83%                       536,00                                          646,00 

2014 –  80,95 %                 536,99                                          652,10 

Skupnost občin Slovenije je prav zaradi nenehnega zniževanja višine povprečnine v zadnjih 

nekaj letih, ki ni temeljila ne na izračunu, ki jo določa zakon, niti ni zadostovala za pokrivanje 

tekočin stroškov občin vseskozi zahtevala, da se mora višina stroškov zakonskih nalog 

uskladiti z višino povprečnine. Torej, če se zniža povprečnina, mora temu nujno slediti tudi 

znižanje stroškov izvajanja zakonskih nalog občin. 

Vse do sedaj povedano za neustrezno povprečnino za 2016 potrjujejo ti zbrani argumenti: 

1. Županje in župani z zahtevo za višjo povprečnino kot jo je ponudilo Ministrstvo za finance ne 

zagovarjamo lastnih interesov, temveč interese in potrebe občank in občanov 

2. Višina povprečnine kot je opredeljena v Zakonu o izvrševanju proračunov RS ni rezultat z 

zakonom določene formule za izračun povprečnine, če bi bila, bi znašala 652evrov. 

Povprečnina niti ne ustreza realnim tekočim stroškom občin pri izvajanju zakonskih nalog, če 

bi, bi povprečnina znašala 652evrov 

3. Država je s povprečnino 522 evrov prikrajšala vsako občanko in občana med 108 in 130 

evrov. Toliko manj sredstev bodo občine prejele za financiranje vrtcev, sociale, kulture, 

športa, ceste, gasilce, šole, knjižnice itd 

4. Da je z zastavljenim proračunom veliko narobe potrjuje tudi podano negativno mnenje  

Državnega sveta. 

5. Vsa tri združenja občin SOS, ZOS in ZMOS predlagajo vladi, da zagotovi povprečnino v 

višini 536 evrov za 2016 in da naj v resornih ministrstvih zagotovi to razliko sredstev in v 

skladu z obljubami zniža stroške za delovanje občin. Če bodo ministrstva opravila svoje delo, 

se potem lahko temu prilagodi povprečnina. 

6. Občine in preko njih občanke in občani so k varčevanju države v zadnjih letih primaknili 300 

miljonov evrov, vendar trenutno financiranje občin pomeni, da občine ne bodo mogle 

financirati vseh zakonsko določenih nalog, kaj šele zagotoviti skladen razvoj lokalnih okolij. 

Tega primanjkljaj ne bodo čutile občine kot institucije, pač pa občanke in občani. 

7.  Že sedaj porabljajo občine zadnje rezerve za financiranje zakonskih nalog, za katere bi 

morale dobivati državna sredstva. 

8. Občine krčijo izdatke pri javnih razpisih, vzdrževalnih delih, pa tudi naložb je bistveno manj. 

Posebno pa se to odraža na področjih vezanih za kulturo, delo društev, kulturno dediščino, 

mladinsko politiko, pomoč na domu itd 

9. Ob upoštevanju socialne stiske in zmanjšanja povprečnine so še dodatno oškodovani občanke 

in občani, saj se znižujejo sredstva za storitve, ki so ključnega pomena za kvaliteto bivanja 

ljudi. 

10. Pomanjkljivo financiranje pa se odraža tudi v razvojni komponenti lokalne samouprave, kar 

neugodno vpliva na pridobivanje investitorjev. Postavlja pa se tudi vprašanje delovanja varnih 

hiš, materinskih domov in na splošno socialnih programov, ki so realnost časa, v katerem 

živimo in delamo. 
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Predlagam, da svetnice in svetniki sprejmete predlagani sklep, s katerim se pridružujemo 

protestu proti sprejetemu financiranju lokalnih skupnosti. V občinah želimo delati, ne pa 

umirati na obroke. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Branko Horvat, denar ki ga občine dobimo kot povprečnino, se moramo zavedati, da je to 

denar, ki ga občani sami plačujejo in se preko Ministrstva za finance vračajo nazaj v naš 

proračun. Ministrstva se širijo, nastajajo agencije in s tem se financirajo njihove dejavnosti iz 

naših sredstev. Denar, ki se porablja v Ljubljani, o porabi teh sredstev vemo mi zelo malo. V 

prihodnje se bomo morali zaostriti pogajanja z Ministrstvom za finance. 

 

Majda Kunčnik, da podpiram in pozdravljam korajžo Županov, da so se odločili za takšen 

korak. 

 

Župan, predlagam da sprejmemo sklep v naslednjem besedilu: »Občinski svet Občine 

Destrnik odločno nasprotujemo 54. členu, 55. členu in 56. členu Zakona o izvrševanju 

proračuna Republike Slovenije za leti 2016 in 2017 v katerih ta določa višino finančnih 

sredstev za občine. Svetnice in svetniki ugotavljamo, da Vlada RS in Državni zbor s tako 

dodeljeno višino finančnih sredstev ogrožata smisel in obstoj lokalne samouprave in še 

dodatno siromašita prebivalke in prebivalce občin, ki so zaradi socialne in ekonomske krize 

že tako zelo prizadeti. Prav tako pa državna raven deluje v nasprotju s pravili pravne države, 

saj že nekaj let določa višino povprečnine v nasprotju z Zakonom o financiranju občin. 

Svetnice in svetniki  zahtevajo, da se 54., 55. in 56. člen Zakona o izvrševanju proračuna RS 

za leti 2016 in 2017 spremenijo tako, da se glasijo:  

54. člen  
Višina povprečnine za leto 2016 znaša 536,00 evra  na prebivalca.  

Višina povprečnine za leto 2017 znaša  536,00 evra na prebivalca.  

55. člen   

Se črta.  

56. člen  

V letu 2016 se  del sredstev za sofinanciranje investicij občin zagotavlja v višini 4% skupne 

primerne porabe občin, ob upoštevanju, da 1 % teh sredstev predstavlja nadomestilo dela 

sredstev za sofinanciranje investicij iz leta 2015 

V letu 2017 se del sredstev za sofinanciranje investicij občin zagotavlja v višini 4% skupne 

primerne porabe občin. Delež sredstev, ki ga bo občina porabila za namene vračila obveznosti 

po 23. členu ZFO-1 se ne uvršča v načrt razvojnih programov državnega proračuna, pri čemer 

se za pridobitev osnove za sklenitev pogodbe o sofinanciranju smiselno uporabijo določbe 

četrtega in petega odstavka 23. člena ZFO-1.  Sredstva investicijskega transfera se lahko v 

skladu s 23. in 21. členom ZFO-1 uporabijo tudi za plačilo tistih stroškov projektov strukturne 

in kohezijske politike Evropske unije, ki so nujno potrebni za izvedbo projekta,  vendar jih 

organ upravljanja ne pripozna kot upravičene stroške. Med te stroške pa sodi tudi nepovračljiv 

davek na dodano vrednost, plačan v zvezi z njimi. 

 

Ker ni bilo razprave Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 10 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme Sklep o nestrinjanju s sprejetim Zakonom o 

izvrševanju proračuna Republike Slovenije za leti 2016 in 2017 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 
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Ad. 10. Pobude in vprašanja 

Župan, podal bi vam nekaj informacij z seje Kolegija Županov. Glede prejšnje točke 

dnevnega reda sem vam že povedal, da se bodo na to temo sestali Župani in člani Občinskih 

svetov v Dornavi 17. 12. 2015 ob 17. uri, kjer bodo sprejeli sklep v tej isti vsebini, kot smo ga 

sprejeli danes mi.   

Občine Gorišnica, Dornava, Markovci in Hajdina so se odločile, da ne bodo pristopile h 

konzorciju za odvoz odpadkov. Govorilo se je o tem, da bi Javne službe Ptuj podražile odvoz 

smeti za  33%, je pa bilo videti, da direktor Čistega mesta in direktor Javnih služb nista 

usklajena, saj je direktor Čistega mesta povedal, da cene odvoz smeti veljajo za 3 leta. 22. 12 

2015 bo na to temo ponovno sklican Kolegij Županov. Ponovno se je pritožila Snaga in 

čakamo na odgovore. Zato bom o tem povedal več, ko bom imel tudi več podatkov. 

Situacija v Skupni občinski upravi je takšna, da imajo javni uslužbenci možnost napredovanja 

v naslednjih letih, istočasno so pa izkoristili napredovanje po nazivih. Vodja Skupne občinske 

uprave je dobila nalogo, da pripravi podrobno obrazložitev in da pripravi kakšen je to dodatni 

strošek za občine. Glede financiranja zavodov je prav, da bi se začelo govoriti o financiranju 

knjižnice, saj nekatere občine plačujejo bistveno več kot nekatere druge občine, ki pa so tudi 

bistveno večje. 

Imenovali bi se naj predstavniki v svete zavodov, v letošnjem letu poteče mandat članu sveta 

zavoda OŠ dr. Ljudevita Pivka in se pripravlja nov predlog. V svet Javnega zavoda 

Zdravstveni dom Ptuj moramo imenovati kandidata iz Juršincev ali iz naše občine. Do sedaj je 

bil iz Juršincev, sedaj pa bi naj bil iz naše občine in bomo po novem letu opravili imenovanje. 

Bil sem na sestanku Vaškega odbora Dolič, prisotna sta bila tudi člana Občinskega sveta Ivan 

Zorec in Žiga Volgemut. Problematika sestanka je bil smrad iz Bioplinarne. Do konca 

januarja bi naj predstavniki Bioplinarne naredili sanacijski načrt o preprečevanju smradu. 

Z tega mesta vas prosim, da se udeležite prireditev, ki so v naši občini, ta mesec je to 

dobrodelni koncert v šoli in koncert Okteta v cerkvi. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Bojan Potrč, v bistvu že nekaj časa nimamo Krajevnega urada na Destrniku, reorganizacija 

pošte se nam tudi obeta. Ljudje so navajeni na pošto in Krajevni urad. 

 

Župan, ga. Valant načelnice Upravne enote Ptuj me je seznanila, da bo Krajevni urad v 

Destrniku 1 mesec zaprt, kaj pa bo potem pa še ne vemo. Občina zagotavlja prostore in zato 

ne vem, zakaj bi zadevo ukinili. Problem imamo v kadrovski zasedbi, isto je tudi z policijsko 

postajo. Glede pošte tečejo neki pogovori. Osebje na pošti je seznanjeno, kaj pa se bo zgodilo 

z pošto pa ne vemo. Direktor je bil pri nas in nam je povedal, da gre za reorganizacijo pošte in 

zapiranje manjših pošt. Kaj bo z našo pošto, pa še nimamo nobenih informacij. 

 

Ivan Zorec, ker nisem imel besede pri točki, ko smo sprejemali proračun, bi sedaj pod to 

točko podal svojo videnje o proračunu. V proračunu za leto 2014 smo imeli 55.000 EUR, 

Davka ne nepremičnine, v proračunu za leto 2015 smo imeli 97.000 EUR to je povišanje za 

80%, sedaj v proračunu za leto 2016 smo povišali za dodatnih 10%. Ne vem, kaj se naredi s 

tem denarjem? V prvem branju smo imeli sredstva na kontu 403 Sredstva za delovno 

uspešnost, sedaj pa so v proračunu, ki smo ga danes sprejemali bile prenesene v skupno maso 

za plačo. To sem ugotovil prepozno, da bi vložil amandma, zanima me kaj je v tem zajeto na 

drugi strani pa imamo še sredstva za nadurno delo. 

 

Darinka Ratajc, imamo možnost dodatne zaposlitve ene osebe, določene osebe se bodo 

upokojile in jih je potrebno nadomestiti. Z prevzemom Režijskega obrata so nastale dodatne 

obremenitve za zaposlene. Naložili ste nam pobiranje okoljske dajatve in tudi občinsko 
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blagajno, dodatne zaposlitve pa za to nismo izvedli. Pluženje cest se vrši čez sobote, nedelje 

in praznike, to je potrebno plačati. 

 

Župan, Davka na stavbna zemljišče, te položnice ne piše občina, ampak Finančna uprava. 

Podatke za ta davek so pred leti prijavili občani sami in so v velikih primerih podali prijavo 

podatkov, ki so bili bistveno nižji od dejanskih. Sedaj so bili uporabljeni podatki, ki so bili 

izvedeni in pridobljeni v popisu leta 2008 in so to podatki iz uradnih evidenc. 

 

Ivan Zorec, to razumem, da dela FURS, kdo pa nastavi vrednost točke. 

 

Župan, vrednost točke nismo sprejemali, že več kot tri leta in je ista kot prejšnja leta.  

 

Ivan Zorec, takrat ko ste nam objasnjevali glede razlogov za zaprtje podjetja Gradnje Destrnik 

d.o.o., takrat ste nam rekli, da bomo v plusu, če bomo podjetje zaprli, vendar se sedaj stroški 

povečujejo in zaposlenih je vedno več. 

 

Darinka Ratajc, stroški v lanskem letu so bili nižji, ker Režijski obrat ni deloval celo leto. Prej 

so bili plače zaposlenih Gradenj Destrnik v sredstvih, ki so bile za vzdrževanje cest, sedaj je 

pa to postavka ločena. 

 

Župan, mi smo prevzeli 6 ljudi iz Gradenj in smo tako iz 5 zaposlenih prešli na 11. 

 

Silvester Horvat, proračun za naslednjo leto je sprejet. Predlagam, da bi v proračunu za leto 

2017 namenili več sredstev za izgradnjo kanalizacije v občini. Kaj se dogaja z tem denarjem, 

ki je namenjen za Terme Gaja? Župani in Direktorici občinske uprave, bi se zahvalil za 

izgradnjo ceste. 

 

Župan, v tem trenutku imamo narejene tri projekte za izgradnjo kanalizacije in sicer Drstelja, 

Ločki Vrh in Svetinci. Dokumentacijo imamo, vendar evropska sredstva niso več na 

razpolago za izgradnjo kanalizacij. Za kanalizacijo Kramar – Simonič je dokumentacija v 

pripravi. Imamo planirana sredstva 5.000 EUR, to so sredstva za dokapitalizacijo oziroma 

delo v podjetju. Če ne bomo imeli sredstev za dokumentacijo, da bomo lahko projekte 

prijavili na LAS in na regionalna sredstev, za vse to pa so potrebna denarna sredstva. Naš 

solastniški partner ravno nima posluha. Če sredstva ne bodo porabljena, bodo sredstva ostala 

v proračunu. 

 

Elizabeta Fras, predlagam, da bi na naslednjo sejo Občinskega sveta uvrstili točko v zvezi z 

privarčevanjem sredstev za električno energijo na javni razsvetljavi. V proračunu imamo 

22.000 EUR za električno energijo in 10.000 EUR za obnovo. Ni prav, da nekateri imajo 

javno razsvetljavo, druga pa je nimajo. Pogovarjali smo se, da bi luči ponoči ugasnili. 

Pogovarjala sem se z g. Petrovičem iz Elektra, ki pravi, da imamo sami dostop do omaric in 

da lahko sami uredimo, da bi se luči ponovi ugaševale. In s tem bi privarčevali kar nekaj 

sredstev, z temi privarčevanimi sredstvi pa bi lahko nabavili led luči. Glede stavbnega 

zemljišča, res je, da smo prej imeli uporabno površino, sedaj pa so zajeti vsi prostori, ki jih 

imamo v hiši, skratka sedaj se je nabralo veliko m2 in ti so pomnoženi z faktorjem, ki je v 

veljavi. Še vedno lahko Občinski svet spremeni sklep o določitvi vrednosti točke. Ptujska 

občina je imela podoben problem, kot ga imamo sedaj mi. Glede uspešnosti v proračunu, tudi 

mi smo se na Odboru za plan in finance dotaknili te zadeve, v javnem sektorju je možen samo 

povečan obseg dela. Ker v občinski upravi nimajo zaposlene ene delavke za poln delavni čas 

in če so bolniške je potrebno nadomeščanje in zato se lahko porabijo ta sredstva. Zato 

predlagam, da se naredi poročilo v katere plačne razrede spadajo zaposleni in koliko je bilo po 

teh osebah namenjeno za povečan obseg dela. Pri teh položnicah za okoljsko dajatev, 
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povedala, da jih lahko občani plačajo na občini brez provizije. Ker pa se ljudje vseeno morajo 

peljati na občino, da zadevo uredijo predlagam, da bi se te položnice pošiljajo dva krat ne leto 

in sicer vsem tistim, ki imajo pod 10 EUR na mesec. Moram pa reči, da smo v tem letu 

ogromno naredili. 

 

Župan, naša točka za uporabo zazidanega stavbnega zemljišča znaša 0,002709 evrov. Kar pa 

se tiče predloga o ugašanju javne razsvetljave, pa potekajo dogovori o pogojih javnega 

zasebnega partnerstva. 

 

Bojan Potrč, isto vprašanje kot ga. Fras, ker se kregamo o delavni uspešnosti, se strinjam da 

dobimo pisni odgovor, kot ga je zahtevala ga. Fras. 

 

Župan, plače niso javne listine. 

 

Ad. 11. Razno 

Župan, vse skupaj bi vas sedaj povabil v sosednji prostor. Prepričan sem, da smo v letošnjem 

letu naredili ogromno, ki so se nanašale na prvem mestu na izgradnjo vrtca. Naredilo pa se je 

veliko na področju medsebojnih odnosov. 

 

Ker druge razprave ni bilo, se je Župan zahvalil za udeležbo na današnji seji in sejo zaključil. 

 

 

10. redna seja Občinskega sveta Občine Destrnik se je zaključila ob 17.35 uri. 

 

Zapisala : Sonja Mahorič                                          

 

                                                                                                         Župan Občine Destrnik:                                                                                                                                                                                                                                                            

 Vladimir Vindiš 
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